
 

 

 

                                              

 

        

              `s-Hertogenbosch, 3 december 2015  

 

 

 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten, 

 

 

 

Voor het vragenuurtje van de vergadering van Provinciale Staten a.s. vrijdag 4 december 2015 wil ik 

graag een onderwerp aanmelden. 

 

` Het stopzetten van initiatieven voor mestverwerking.` 

 
Toelichting 
Vorige week ontvingen wij een statenmededeling over het stopzetten van medewerking aan 
mestverwerking.  
Daarover heeft het CDA tijdens de vragenronde de volgende vragen. 
 
Er is een berekening gemaakt van de verwerkingscapaciteit in Brabant, graag horen wij hoe dit tot 
stand is gekomen en wie daar bij betrokken is. 
Hoe gaat GS om met aanvragen die juist inspelen op innovaties om te komen tot een betere benutting 
van mineralen. 
Kan er op het bouwblok van agrarische bedrijven gewoon doorgegaan worden met bewerking ook als 
er mest van andere bedrijven word aangevoerd. 
Kan GS volstaan met een statenmededeling als hier de verordening ruimte van toepassing is, hoe legt 
u de noodzaakvereiste uit. 
 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

Dhr. A.L.J. Braspenning  

Statenfractie CDA  


